
  
Jaarverslag en financieel overzicht 2022             

Stichting Hope Project India  

Voorwoord voorzitter  

Het enthousiasme van de bestuursleden was groot toen we in maart 2022 

eindelijk weer plaats konden nemen aan onze vertrouwde vergadertafel bij de 

voorzitter thuis.  Ons werk voor de Stichting Hope Project India had in de 

corona periode zeker niet stilgelegen, maar het was wel een stuk moeilijker 

allemaal.  

  

Op ongeveer hetzelfde moment in Dehradun waren de kinderen blij dat ze weer 

konden beginnen aan een nieuw schooljaar met fysiek onderwijs.   

Echt moeilijk was de situatie echter in India zelf, waar de impact van de corona 

pandemie vele malen groter was en dat had ook grote consequenties voor de 

kinderen en staf in Hope Home. De kinderen hadden toch een behoorlijke 

leerachterstand opgelopen.   

  

In 2021 hebben we al de eerste aanzetten gegeven om te komen tot een 

studiefonds. We hebben besloten om dit als een aparte post in onze begroting 

op te nemen. Naast veiligheid en voeding is scholing een zeer belangrijk 

speerpunt en we zijn er trots op dat veel kinderen een studie oppakken. 

Verderop in het verslag komen we hierop terug.  

  

Onder het motto “regeren is vooruitzien” hebben we in 2022 nagedacht over 

beter bij deze tijd passende vormen van communicatie, denk hierbij o.a. aan 

facebook. In de persoon van Finn Spronkmans hebben we hierbij 

ondersteuning gekregen. Finn heeft eind 2022 aangegeven dat hij en zijn 

vriendin ook interesse hebben om toe te treden tot het bestuur. Hier zijn we 

uiteraard blij mee en begin 2023 zullen we dit gaan formaliseren. Het huidige 

bestuur is al op leeftijd en dus is het verstandig om na te denken over de 

toekomst.   

  

  

 

  



We hebben echter geconstateerd dat veel adoptieouders ook op leeftijd zijn en 

het dus ook op dit vlak verstandig is om na te denken over werving van jongere 

adoptieouders.  We hebben de tijd echter niet mee, want steeds grotere groepen 

hebben het ook in ons land financieel zwaar.   

Maar laten we daar niet al te lang stil bij staan en onze energie gebruiken om 

samen met iedereen die ons steunt hard aan Hope Home te blijven “timmeren”. 

Trots zijn we op het feit dat we in 2023 al 20 jaar bestaan. Daar zullen we 

uiteraard aandacht aan besteden en we adviseren iedereen om de website van 

SHPI in de gaten te houden.   

  

Namens SHPI  

Paul Daemen, voorzitter  

  

 

Historie tot heden  
  

Tijdens zijn trektocht door India in 2003 ontmoet onze oprichter Jo Sieben, tijdens 
een olifanten festival Manju. Manju een jonge vrouw van 22 jaar vertelt hem dat zij 

zelf is opgegroeid in een leprakamp en geluk heeft gehad. Ze heeft de kans 

gekregen om te studeren en is zo de armoede ontgroeid. Om andere kinderen ook zo 

‘n kans te geven heeft zij in 2002 de Agnes Kunze Society gesticht. Deze society 

heeft in de sloppenwijk ,,Restcamp’’ van Dehradun een schooltje opgericht en Manju 
nodigt hem uit het schooltje Hope School te bezoeken. Jo neemt deze uitnodiging 

aan en bezoekt enkele weken later het schooltje midden in een stinkende 

sloppenwijk. Hier krijgen een honderdtal kansloze straatkinderen van Dehradun 

onderwijs, medische zorg en iedere dag een warme maaltijd. Er zijn 4 klasjes van 3 

bij 3 meter en de kinderen zitten op matten op de grond. Het overgrote deel zijn 
kinderen t/m 8 jaar.  

                                  



 

Tijdens zijn verblijf op school mist Jo regelmatig kinderen en vraagt Manju waar deze 
kinderen zijn. Manju vertelt dat veel kinderen moeten werken of gaan bedelen en 

soms zijn er ook kinderen verdwenen. Zij vindt dat verschrikkelijk. Haar droom is om 

voor deze kinderen, die moeten werken of bedelen, een kindertehuis te bouwen waar 

zij in een beschermde omgeving liefdevol kunnen opgroeien, naar school gaan en 

een beroep leren.   

Jo is onder de indruk van haar verhaal en belooft haar te helpen. Terug in Nederland 

wordt na rijp beraad een stichting opgericht en begin 2004 wordt gestart met de 

inzameling want er is veel geld nodig. In 2003 bedraagt de totale begroting voor 5000 

m2 grond, gebouwen en inrichting € 250.000,00 (exclusief de totale ommuring).  

Deze droom wordt in 2010 werkelijkheid. Het benodigde geld, nu € 380.000 is 
binnen, en op 22 oktober 2010 vond de officiële opening plaats. Er wonen nu 58 

kinderen in Hope Home. Hiervan worden er 43 door SHPI, 2 door AKS en 13 door 

AKS Germany gesponsord.   

  

Het bestuur  
  

Het bestuur van de Stichting Hope Project India bestaat volledig uit vrijwilligers en per 

01-01-2022 zag het bestuur er als volgt uit:    

                                                                                                                            

Voorzitter:    Paul Daemen                                                                                                     

vice voorzitter:  Jo Sieben                                                                                               

secretaris:    Luc Feij                                                                                                

penningmeester:  Brigitte Schepers  

Overige bestuursleden: Anna Kohlen en Piet Notten.     

  

Alle organisatiekosten en de reiskosten voor de controle tijdens de activiteiten in 

India worden door het bestuur zelf betaald. Voor meer informatie over de Stichting 

zie www.stichting-hope-project-india.nl   
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In maart 2022 zijn we gelukkig weer begonnen met onze fysieke vergaderingen en 

hebben we in totaal 7 keer vergaderd. Naast deze vergaderingen is er ook tijd 
gestoken in het bekijken van diverse fondsen, teneinde te onderzoeken of er 

subsidieaanvragen ingediend kunnen worden. De voorzitter heeft tevens diverse 

keren overleg gevoerd met Finn Spronkmans die ons ondersteunt bij het maken van 

berichten voor Facebook en onze website.   

  

Doelstelling  
  

Stichting Hope Project India heeft zich tot doel gesteld om de Agnes Kunze Society 

(een door de Indiase overheid geregistreerde NGO org.) financieel te ondersteunen 
in haar werkzaamheden ten behoeve van de allerarmsten van de sloppenwijken in 

Dehradun India, in het bijzonder de kinderen en hun families.                             
  

Beleidsvisie 2022 -2026  
  

Voor de jaren 2022-2026 heeft het bestuur een aantal speerpunten van beleid 
geformuleerd.  In dit beleid staan een aantal punten centraal die we hebben 

gehandhaafd uit eerdere periodes, maar ook een aantal nieuwe punten, waaronder 

het studiefonds. Uiteraard zijn deze speerpunten in goed overleg met de mensen van 

AKS gekozen:   

1. Sinds jaar en dag staat het vinden van financiële adoptieouders voor de 
kinderen in Hope Home met stip op de eerste plaats. We constateren dat in 

een tijd waarin Corona het beeld van alle dag bepaalt en de koopkracht ook in 

Nederland onder druk staat, dat het moeilijker wordt om nieuwe adoptieouders 

te vinden. We zijn blij dat we veel trouwe adoptieouders hebben die SHPI 

ondersteunen, maar om de toekomst van de Stichting veilig te stellen, is het 
noodzakelijk dat we blijven zoeken naar nieuwe sponsoren. We handhaven de 

mogelijkheid om te kiezen voor adoptiebedragen van 25, 50, 75 of 100 euro 

per maand, teneinde iedereen de mogelijkheid te bieden hierin te participeren.   

2. Het is en blijft belangrijk om ook sport en spel aan te bieden aan de kinderen 

en daarom hebben we sportvelden laten aanleggen. Naast het onderhoud aan 

deze velden, dient uiteraard ook het onderhoud aan de diverse gebouwen 
gecontinueerd te worden.   

3. Het is belangrijk dat kinderen uit Hope Home een vervolgstudie kunnen 

volgen. Om dit mogelijk te maken is, in nauw overleg met de mensen van 

AKS, ingaande 15-12-2021 een studiefonds ingesteld. Bij de start van dit 

fonds hebben enkele sponsoren een bedrag hierin gestort. Daarnaast zullen 
we trachten om middels fondswerving, benaderen van bedrijven en 

geïnteresseerden, dit fonds verder aan te vullen. Op basis van een door AKS 

aangeleverd overzicht van studenten voor de komende jaren, weten we in 

grote lijnen welke bedragen we nodig hebben. Als belangrijke voorwaarde 

hebben we geformuleerd dat een bedrag uit het studiefonds altijd een bijdrage 
is aan de totale kosten van een studie. AKS zal dus zelf zorg moeten dragen 

voor een deel van de kosten. De totale regeling studiefonds is op onze website 

gepubliceerd. Vanaf 2022 vormt het studiefonds ook een aparte post in onze 

begroting.   



4. Op verzoek, zullen we informatie verstrekken c.q. onze voorlichtingsfilm 

vertonen aan bedrijven, verenigingen, instellingen en andere 

geïnteresseerden.    

5. We denken ook na over de toekomst van de Stichting en ons project in India. 
Dit betekent dat we op zoek gaan naar nieuwe jonge vrijwilligers die ons willen 

ondersteunen bij het gebruik van sociale media. Enerzijds om nieuwe 

adoptieouders te vinden en anderzijds om met bedrijven in contact te komen 

en te praten over Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen. De “oude 

aanpak “van brieven en mailen is voor een deel achterhaald. Daarnaast hopen 
we dat het aantrekken van nieuwe jonge vrijwilligers op termijn ook nieuwe 

bestuursleden zal opleveren.   

  

  

 

Onderhoud en gebouwen   
  

Een belangrijke taak van onze stichting is het instant houden van het terrein, de 

ommuring en de gebouwen. Dit doen we door middelen in te zamelen die geoormerkt 

worden voor klein en groot onderhoud. Daarnaast is er een bedrag van € 40.000,--   
gereserveerd om eventuele calamiteiten te kunnen opvangen.   

In de maanden juni/juli wordt Hope Home meestal geteisterd door hevige regenbuien 

waardoor er altijd wel schade optreedt. Om meer schade te voorkomen is er in 2022 

o.a. een opvangbak voor het water gekomen en is er gewerkt aan de kanalen.  

  



  
  

  

  

Financiële adoptie van een kind  
In Hope Home zitten weeskinderen, kinderen die het thuis door diverse 

omstandigheden erg slecht hebben en vaak door zwaar en vies werk of bedelen in 

leven proberen te blijven. Hope Home biedt deze kinderen een grote familie in een 

kindvriendelijke omgeving. Vanuit Hope Home gaan ze naar school, leren ze een 

beroep of studeren ze verder.  

  

In principe blijven de kinderen tot hun 18de levensjaar, of hun studie af hebben, in 

Hope Home. De AKS zorgt ervoor dat, als de kinderen het huis verlaten, zij een 

goede werkplek en huisvesting hebben. Ook daarna blijft de band met het volwassen 
kind bestaan en kan altijd terugvallen op hulp, ondersteuning en begeleiding bij AKS-

Hope Home.   

De kinderen die het Hope Home verlaten zullen 10% van hun salaris afstaan aan de 

AKS Hope Home ten behoeve van de kinderen die na hun in het tehuis worden 

opgenomen.  

  

Ingaande 01-01-2022 worden er 43 kinderen door SHPI gefinancierd. Dit gebeurt 

voor het grootste deel door de steun van adoptieouders en bedrijven. Gelukkig zijn er 

bedrijven die in het kader van Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen (MVO) 
onze Stichting weten te vinden. Over 2022 hebben we 5 kinderen uit de algemene 

middelen van de Stichting betaald. Ingaande 01-01-2022 worden 43 kinderen door 

SHPI betaald.   

  



              

  
  

Diverse activiteiten en acties  
• De kerstactie 2021 van de ons al jaren steunende firma Itility leverde ons 

begin 2022 een schitterend bedrag van circa 1500 euro op.   

• Reell Precision Manufacturing Netherlands heeft een bedrag van 2600 euro 

beschikbaar gesteld voor diverse activiteiten.  

• Daarnaast hebben diverse bedrijven, maar ook individuele personen geld 

gedoneerd (ter gelegenheid van feestjes, verjaardagen, jubilea e.d.)  

• Een aanvraag bij een Stichting heeft een bedrag van 5000 euro voor het 
Studiefonds opgeleverd.   

  

  

Bezoek aan Hope Home door Jo Sieben  
  

Het bestuur van onze Stichting vindt het belangrijk dat er een goed contact is tussen 
ons bestuur en de verantwoordelijke mensen ter plekke. Daarom gaan regelmatig 

bestuursleden, zoals bekend volledig op eigen kosten, naar Hope Home/School om 

het contact warm te houden, zaken te bespreken en te controleren en uiteraard om te 

kijken hoe het met de kinderen gaat.  

  

Onze ere- voorzitter Jo Sieben is in 2022 een maand op bezoek geweest in India. De 

kinderen zijn altijd uitgelaten als ze horen dat Jo komt. De staf van Hope Home weet 



dat er naast de hartelijkheid van Jo ook weer de nodige kritische vragen gesteld 

zullen worden. Jo bereidt zich altijd terdege voor en nu had hij ervoor gekozen om 

vooral aandacht te besteden aan de brandveiligheid. Jo stelde een 

brandveiligheidsteam samen, kende iedereen taken toe die in een geval van een 
calamiteit meteen uitgevoerd moeten worden. En (strenge) Jo zou (vriendelijke) Jo 

niet zijn als hij met zijn team niet een aantal oefeningen heeft gedaan.   

Daarnaast heeft Jo zich o.a. beziggehouden met het verhelpen van (dak) lekkages, 

onderhoud van de sport- en speelplaats en met de wateroverlast door de hevige 

regens.  

  

Jo heeft er ook voor gezorgd dat de leefomgeving van de kinderen vriendelijk en 

aantrekkelijk te houden. Bij een inspectie door de overheid werd gevraagd om een 

hoge afrastering te plaatsen op de buitenmuren. Hierdoor zou het meer op een 
gevangenis gaan lijken. Jo heeft, praktisch als hij is, de proef op de som genomen en 

alle poorten opengezet gedurende een bepaalde periode. Met vreugde werd 

geconstateerd dat niemand de neiging had om weg te lopen. Voorlopig is het plan 

van de hoge omheining dan ook van de baan. Of dit definitief wordt, zal de toekomst 

uitwijzen……  

  

Naast voornoemde taken gaat het Jo uiteraard primair om de kinderen weer te zien 

en een indruk te krijgen over hoe het met hun gaat. Daarvoor had hij zelfs een 

enquête opgesteld. Geholpen door de als tolk optredende Shivani (een van de 
oudere meisjes) werden zaken als pesten en grensoverschrijdend gedrag besproken. 

Pittige onderwerpen dus. De conclusie van Jo was dat de kinderen goed in hun vel 

zitten en tevreden en gelukkig zijn. Jo maakt zich wel zorgen over de kosten van 

levensonderhoud. De prijzen zijn ook in India stevig gestegen en de kosten 

overstijgen inmiddels het sponsorbedrag van 100 euro per maand per kind.   

  

Bij het afscheid van Jo zijn de kinderen altijd verdrietig en de staf haalt weer 

opgelucht adem. In de bestuursvergadering waarin Jo over zijn reis vertelde gaf hij 

aan dat het bijna 20 jaar geleden was dat hij Manju voor de eerste keer had ontmoet. 
Voor Jo is het meer dan een project, het is een (groot) deel van zijn leven geworden, 

waarbij hij altijd aangeeft: “Dit kan alleen omdat zoveel mensen en bedrijven ons 

steunen”.   

   

  

Kledinginzameling  
  

De kledingcontainer van SHPI is inmiddels een begrip bij de inwoners uit Elsloo en 

omliggende gemeenten. Drie keer per week maakt het bestuur de kledingcontainer 
leeg en slaat de zakken met kleding en schoenen op. Hiervoor krijgen we per kilo 

een bedrag (dat door ontwikkelingen op de wereldmarkt en overaanbod helaas sterk 

is gedaald de afgelopen jaren) en dat geld gebruiken we uiteraard volledig voor ons 

project in India. Tevens hebben we samenwerking gezocht met een collega Stichting 

in een nabuurgemeente en die deal bevalt beiden goed. De kleding wordt nu 
regelmatig bij ons opgehaald door die Stichting en die zorgt voor verder transport. De 

meest technische man binnen ons bestuur, te weten de voorzitter heeft de container 

inmiddels van een prachtige nieuwe verflaag in de kleur oranje voorzien. Hierdoor 



valt de container nog meer op en hopen we dat de stroom kleding en schoenen 

gestaag zal blijven groeien.   

  

          

 

        

  
VERVOLGOPLEIDINGEN  
Zoals reeds eerder aangegeven vinden we het belangrijk dat de kinderen opleidingen 
volgen. Over drie kinderen willen we jullie graag iets meer vertellen. Sanjana Swamy 

is gestart met een opleiding tot onderwijzeres. Voor haar was dit een droom en ze is 

ontzettend blij. Deepak Sami’s droom is om sportleraar te worden en alhoewel “de 

meeste dromen bedrog zijn”is deze droom uitgekomen. Hij is toegelaten tot het 

Jaspal Rana Institute of Education & Technology in Dehradun en volgt er inmiddels 
zijn lessen. Tot slot Sunny Komar die carrière wil gaan maken in de animatiewereld. 

De eerste stappen hiertoe zet hij op het Institute of Technology & Management 

College Binda Pool in Dehradun.   

  



 

INTERVIEW MET PREETI   
“Hallo mijn naam is Preeti, ik zit in klas 10 en ben 16 jaar oud. Mijn vader en moeder zijn gescheiden 
en ik verblijf bij mijn vader. Ik heb twee oudere broers die beiden bij mijn moeder verblijven. Mijn 
vader is een arbeider.’  

  
Hoe waren je leefomstandigheden en hoe was je relatie met je familie ?   
Mijn leefomstandigheden waren vroeger niet goed 
omdat ik voor Hope Home in een ander hostel 
verbleef. Hier moest ik vooral werken en kwam er niet 
veel terecht van onderwijs”.  
“Mijn vader was het hier niet mee eens en hij heeft 
toen een aantal gesprekken gevoerd, o.a. met 
Lawrence om te kijken of ik niet in Hope Home 
terecht zou kunnen. Dit heeft nog de nodige 
problemen opgeleverd met de manager van mijn 
oude hostel. Hij wilde namelijk niet dat ik vertrok. 
Familie van mij heeft die manager toen onder druk 
gezet en verteld dat men de politie zou inschakelen 
indien hij mij niet naar Hope Home liet gaan. Pas toen 
de politie daadwerkelijk kwam liet hij me gaan. 
Uiteraard was ik hier ontzettend blij mee. Het voelde 
voor mij als dat ik mijn vrijheid terug had. Momenteel 
is de relatie met mijn familie prima”.  

  
Hoe was je leven gedurende de corona periode 
waarin toch veel mensen geconfronteerd werden 

met angst, paniek en onzekerheid.  
“Mijn leven was niet fijn gedurende de coronatijd. Ik 
kon niet bij mijn vader verblijven omdat hij geen 
plaats had. Hij heeft me toen ondergebracht bij een 
tante in huis. Ik vond het hier helemaal niet prettig 
want er was niemand die voor me zorgde en me liefde 
gaf zoals mijn vader wel altijd had gedaan. Ik was erg 
blij dat Hope Home voor voedsel en droge rantsoenen 
zorgde”.   

  
Wat zijn je plannen voor de toekomst?   
“Ik heb er nog niet over nagedacht wat ik wil worden. 
Wat ik ook ga doen, ik zal altijd zorgen voor mijn 
vader en proberen om te zorgen dat hij in zijn 
behoeften kan voorzien”.             
                    
             

                                                         
  



ANBI   
  
Stichting Hope Project India is door de belastingdienst aangemerkt als “Algemeen 
Nut Beogende Instelling” ANBI. Hierdoor zijn alle giften aftrekbaar.  

  

Afleggen van verantwoording  
Stichting Hope Project India verstuurt 2x per jaar aan sponsoren en sympathisanten 

een nieuwsbrief met informatie over de gevoerde activiteiten, de inkomende en 

uitgaande gelden en de situatie in Hope Home en het welzijn van de kinderen.  

Verder wordt uiteraard een jaarverslag en een financieel jaarverslag gemaakt. 

Tevens plaatst onze jongste vrijwilliger Finn Spronkmans regelmatig informatie en 

foto’s op de sociale media. Uiteraard hopen we dat dit uiteindelijk leidt tot meer 
adoptieouders of mensen die onze stichting op een andere manier willen en kunnen 

ondersteunen. Daarnaast hopen we met name via de sociale media kanalen ook de 

jongere doelgroep te bereiken.   

  

                        

Samenwerking   
De samenwerking tussen de Stichting Hope Project India en de Agnes Kunze Society 

(Manju en Lawrence projectleiders) is ook in 2022 goed verlopen. Wij werken 

volgens onze begroting en niet alles wat door de Agnes Kunze Society wordt 

gevraagd wordt gehonoreerd. Ze kunnen wel aangeven waar de prioriteiten voor hun 

liggen. Uiteraard proberen we hier dan zoveel mogelijk rekening mee te houden. Ook 
is er altijd een zeer strakke controle op moment dat we geld overmaken aan de AKS. 

Dit doen we omdat iedere euro die we overmaken voor 100% ten goede moet komen 

aan de kinderen van Hope Home. Dit loopt altijd perfect.   

  



  

Door de mails, offertes, rekeningen en eventuele rapportages vanuit India blijven wij 

goed op de hoogte van al de ontwikkelingen.  Wel zijn we permanent met hun in 
gesprek over het feit dat we graag met een meerjarenbegroting willen werken. Dus 

niet alleen kijken wat er op de korte termijn nodig is, maar ook op de iets langere 

termijn. Dat levert regelmatig discussies op, maar dat is prima en houdt de 

communicatie levendig. Uiteraard zijn we zowel in 2021 alsook in 2022 niet doof 

geweest voor de verzoeken vanuit India om hun de helpende hand toe te steken bij 
hun inspanningen i.h.k.v. de bestrijding van Covid-19.   

  

           
  

Onze partner in India; de Agnes Kunze Society    
Zoals al eerder vermeld is de Agnes Kunze Society opgericht in 2002 door Manju en 
gestart met een schooltje in de sloppenwijk Restcamp in Dehradun. Anno 2012 is 

onder leiding van Manju en haar echtgenoot Lawrence deze Society uitgegroeid tot 

een professioneel opererende NGO met 60 betaalde Indische medewerkers welke 

zijn onderverdeeld in verschillende projecten op het gebied van scholing, voorlichting, 

medische zorg, microkredieten enzovoorts. Daarnaast zijn zij ook verantwoordelijk 
voor alle benodigde activiteiten ten behoeve van het kindertehuis Hope Home en de 

kinderen die in het tehuis zijn opgevangen en van hieruit naar school gaan.   

Ook in India moet men aan steeds meer eisen op het gebied van kwaliteit en 

veiligheid voldoen. Dat is een goede zaak, maar vergt ook veel van de professionals 

en vrijwilligers ter plekke. Vol trots zijn we dan ook dat AKS het certificaat: Protection 
of children below 18 years van het Utarakhand Government heeft ontvangen.  In 

oktober 2021 vond in Hope Home een controle plaats door het Dehradun District 

Administration. Het team bestond uit de district Magistrate, chief medical officer, child 

welfare officer, juvenile officer, child protection committee en de politie. Het betrof 

een zeer grondig onderzoek waarbij alles in Hope Home werd gecontroleerd en er 
ook gesprekken met de kinderen plaatsvonden. Na afloop hadden de leden van 

Dehradun District Administration alle waardering voor de inspanningen die het team 

van Hope Home hadden verricht en kreeg men de spreekwoordelijke dikke pluim! 

Chapeau ook namens ons Bestuur.   



  

  

  

  

Slotwoord   
Naast de financiële pijn die Covid-19 wereldwijd heeft veroorzaakt in 2020 en 2021, 

was er ook veel psychisch leed. Iedereen heeft er natuurlijk last van gehad, maar 
speciale aandacht werd er door de deskundigen in ons land permanent gevraagd 

voor de problemen waar de jeugd, tieners en jongvolwassenen mee werden 

geconfronteerd. Scholen die dicht moesten, sportverenigingen die op slot gingen en 

allerlei culturele activiteiten die niet konden doorgaan raakten voornoemde 

categorieën jongeren keihard.   

  

Als je die lijn doortrekt naar de jongeren in Hope Home dan was daar natuurlijk 

sprake van minimaal dezelfde problematiek. In sommige fases, bijvoorbeeld als Hope 

Home hermetisch was afgesloten en niemand erin of eruit mocht, zelfs van een nog 
grotere problematiek.  

  

Door de steun van adoptieouders, sponsors, sympathisanten en bedrijven is er 

echter veel gerealiseerd de afgelopen jaren en die voorzieningen maakten de situatie 
voor de jongeren in Hope Home een stuk aangenamer en zijn er geen slachtoffers 

gevallen onder de kinderen en staf. Het Bestuur van onze Stichting is hier uiteraard 

zeer verheugd over en dankbaar voor. Daarom was er ook in 2021, ondanks alle 

beperkingen, geen behoefte om te zeuren over Covid-19 maar vooral dankbaarheid 

voor de dingen die wel nog konden. En een van die dingen die altijd kunnen is je 
inzetten voor je medemens die het moeilijk heeft. Dat is de kracht van onze Stichting, 

dat is de kracht van de mensen van de Agnes Kunze Stichting en dat is zeker ook de 

kracht van iedereen die onze Stichting steunt.  

  



Die kracht nemen we uiteraard weer mee naar 2023, een jaar waarin we onze 

nieuwe beleidsvisie in de praktijk brengen, ons studiefonds verder op de kaart zetten, 

veel communiceren met de verantwoordelijken in India over de zaken die in 2023 en 

volgende jaren opgepakt moeten worden. Kortom genoeg werk aan de winkel om het 
ultieme doel van onze Stichting te bereiken en dat is onze kinderen in Hope Home 

een toekomst geven……………………..                                                     
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